
  

 

Referat til Skolebestyrelsesmøde  
Den 28. april 2025 fra kl. 17.30–20.00  

Susåskolen afd. Glumsø - mødelokalet ved biblioteket 
Tilstede: Stefan, Camilla, Bendt, Stine, Palle, Lisbeth, Mette, Dorte, Søren, Nikolaj, Sisse, Maria F., Maria S., 
Rikke M., Mads 
 
Fravær: Zander, Julius 
Gæst: Administrativ leder Stine Petersen 

 
Punkter: (I) = Information, (B) = Behandling, (D) = Drøftelse 

241 - 17.30-17.35 
Dagsorden  
 

• Godkendt 

242 - 17.35-17.55 
Nyt fra formand, ledelsen, 
bestyrelsesmedlemmer, 
medarbejder- og 
elevrepræsentanter,  
(I) 
 

• Juniormesterlære  

• BUS og skemastruktur tilpasning (Samme pausetid som i år) – se 
vedhæftet skemastruktur.  

• Ansættelsessamtaler i den kommende periode. Forældre som har 
mulighed for at deltage? (herlufmagle 21/5) 
 

Referat: 
Der har været afholdt Fællesdag på afd. Glumsø med fokus på 
fællesskab mellem venskabsklasser og med kreative islæt. Der var fint 
fremmøde af forældre om eftermiddagen. 
 
Vi har fire elever, der er tilmeldt Juniormesterlæreordningen fra 
august 2025. 
 
Skolebestyrelsen bakker op om at fortsætte med samme 
skemastuktur som i indeværende år. 
 
Den pædagogiske strategi med fagfagligt fokus udskydes til skoleåret 
26/27. 
 
Den kommunale overflytningsproces er overstået, og i den forbindelse 
er der nye kolleger på to af vores afdelinger. Der er fortsat ledige 
stillinger på alle tre afdelinger, som skal besættes frem mod 1. august 
2025. 
 
Skolebestyrelsen bakker op om henvendelse fra den lokale 
gymnastikforening med ønske om at bygge et redskabsskur ved 
hallen på afd. Glumsø. 
 

243 - 17.55-18.20 
Budget 25 og 
økonomiopfølgning 
(I) 
 

• Stine deltager i punktet og giver en status på budget 25 og 
økonomien 4 måneder inde i året.   

 
Referat: 



  

Stine orienterer om status på budget 25 efter kalenderårets første tre 
måneder. 
 

244 – 18.20 -18.40 
Makerspace og 
teknologiforståelse  
(I/D) 
 

• Bendt orienterer bestyrelsen omkring arbejdet med Makerspace 
og teknologiforståelse ved eksempler fra skolen.  

 
Referat: 
Bendt fortæller om erfaringer fra undervisningen med Makerspace, 
teknologi forståelse og GPT. 

 

 Pause 

245 - 18.45-19.15 
Trivselskommissionen 
anbefalinger  
(I/D) 
 

• Kort gennemgang af trivselskommissionen anbefalinger, og 
herefter drøftelse om der er særlige punkter vi skal arbejde 
videre med i bestyrelsen.  

• Anbefalinger vedhæftet.   
 
Referat: 
Gennemgang af Trivselskommissionens anbefalinger og drøftelse af 
særlige punkter, som skolebestyrelsen ønsker at gå i dybden med på 
de følgende møder.  
 

246 - 19.15-19.30 
Årsberetning 
(D/B) 
 

• Der udsendes 2 beretninger om året og den ene gør det ud for 
årsberetningen. Den første beretning blev sendt ud i december 
og den anden skal sendes ud senest juni 25. 

• Hvad der skal med i årsberetningen? 
 
Referat: 
Drøftelse af indhold til anden del af årsberetningen, som udarbejdes 
på næste møde.  

 

247 – 19.30 -19.40 
Evt.  
 

• Til info - Topmøde på børne og unge området i Næstved 
kommune afholdes den 13. maj 2025 – invitation og program er 
sendt ud, alle bestyrelsesmedlemmer skal selv tilmelde sig, hvis 
de kan deltage.  

• Til info – Fællesmøde mellem skolebestyrelser (alle) og politikere 
i BUU den 2. juni 2025 kl. 17-19.30 i Herskabssalen på 
Rønnebæksholm. (Vi skal melde tilbage hvor mange som 
deltager) 

• … 
 
Referat: 
Skolebestyrelsen inviteres til oplæg på afd. Holsted tirsdag 13. maj kl. 
18.30 – 20.15 sammen med skolens personale. 
Deltagere til Fællesmøde med skolebestyrelser 2/6: Mette, Sisse, 
Camilla & Dorte 

248 – 19.40 - 20.00 
Godkendelse af referat 
(B) 
 

 
Referatet er godkendt. 

Punkter til kommende møder  11. juni 2025 - Holsted 



  

• Evt. gennemgå principper igen med de nye ændringer grundet 
kvalitetsprogrammet for skolerne. 

• Drøftelse kommende skoleårs indsatsområder og skoleaftalens 
mål (udskydes til efter sommer) 

• Skolebestyrelsens årsplan og årshjul for 25-26 
• Drøftelse af indhold fra bestyrelsen på forældremøder i 

kommende skoleår 

• Årsberetning – arbejdstid til at skrive på udvalget temaer til 
årsberetningen 

• …… 
 
 
 


